
Møtereferat FAU 12.09.23

Møteleder: Ane Fyksen, Lene Malerud

Referent: Lene Malerud

Til stede:

Ane Fyksen (4c), Rune Pram Østby (3c), Anna Korlyuk (2c), Edith Eikeland, Hege
Nydal (3b), Stina Knudsen Pedersen (2a), Stine Wangen (2a), Ingunn Legard (3a),
Kine Phil (2b), Kaia Michelle Sonrier (2b), Muneeb Ahmed (1a), Tone Li Sandvik
(7c), Naima El.Ghazi (5c), Ellen Hasla (4b), Marte Langeland (4b), Terje
Colbjørnsen (7a), Ouafa Zamrani (5a), Elin Knutsen (4a), Camilla Pitz Jagobsen
(1c), Renata Nyquist (1c), Aline Raibolt Bergquist (3b), Sonja Molaug (5c),
Therese K. Kaasa (7d) og Lene Malerud (3c).

Saksnr. Beskrivelse

1. Velkommen ved Ane
Gjennomgang av agenda
Møteinnkalling og referat, ingen kommentarer. Godkjent

2. Skolens ledelse ved Kristin Johanne Haavind informerer.

Skolen har fått 40.000 kroner til arbeid mot mobbing fra
Byrådslederens kontor. Pengene skal brukes til å fremme
skolemiljøet. Elevrådet og FAU skal bruke 20000 hver. Elevrådet
har bestemt at det blir skolevalg, slik at elevene får være med på å
bestemme. De kan velge mellom Internasjonal uke,
Trinnturnering eller to fester – en for 1-4 og en for 5-7. Skolen
oppfordrer FAU til samarbeid med elevrådet med fordeling av sin
del.

Skolen ønsker fokus på Hjertesonen og ønsker at FAU planlegger
et par datoer der foresatte er synlige – en skoleveiaksjon.
Refleksdagen ble foreslått.

Utbyggingssaken: Brukergruppen er nå inne i en prosess der de
jobber sammen for å få et best mulig resultat. Det kommer også
til å avholdes noen åpne offentlige møter. Dette blir annonsert.
Dette er et spennende og grønt prosjekt og Oslo bygg er
ansvarlig. Titt gjerne på plan- og bygningsetaten.

Svømming: Alle klassene på skolen har fått tid og lærerkrefter til
disposisjon i år. Svømmehallen er gammel og 3., 4. og 7.trinn må
prioriteres dersom den stenges. For tiden vedlikeholdes
ventilasjonsanlegget og bassenget er stengt til 25.september.



3 Styret informerer

Gjennomgang av årshjulet. Vi følger samme plan som i fjor, men
styret foreslår at klubbkveld for 4.trinn legges til høstsemesteret
f.eks. november da det mye som skjer på skolen i vårsemesteret.

FAU har oppdaterte erfaringsnontater fra de aller fleste
arrangementer. Disse sendes ut til klassekontaktene på de ulike
trinnene så fort som mulig. Det forventes at disse notatene
oppdateres etter gjennomført arrangement.

4 Arbeidsgrupper, etablering

Kort gjennomgang av årets arbeidsgrupper. Alle må delta i en av
gruppene og representantene fra samme klasse er i samme
gruppe. Det settes av tid i hvert FAU-møtet til arbeid i gruppene.

Økonomigruppe:
Finne legater og stiftelser der vi kan søke om midler for ulike
tiltak på skolen.
7c: Anita og Therese, 1c: Renata og Camilla, 7a: Terje og Heidi

AKS-gruppe:
Jobbe for et godt samarbeid mellom AKS, skolen og foreldre.
2b: Kine og Kaia, 2c: Anna og Denise

Arrangementgruppe:
Skal arrangere f.eks. kafe på vårutstillingen.
7c: Thuy og Tone, 4B: Marte og Ellen, 2A: Stine og Stina

Skolehagegruppe:
Jobber sammen med skolen for å drifte skolehagen samt delta på
organiseringen av dugnad og høstfest. Organisere vanneliste om
sommeren.
3a: Ingunn og Marte, 5c: Sonja og Naima, 5a: Ouasa

Hjertesonegruppe:
Jobber for en trygg skolevei. Arrangere skoleveiaksjoner.
3c: Rune og Lene, 4a: Elin og Kristine, 2c: Denise og Anna

Utbygging:
Ingen meldte seg

5 Høstfest, igangsetting

Høstfesten arrangeres i skolehagen torsdag 28.09.23 klokken
17.00 – 19.00. Det er 2. og 3. trinn som har hovedansvar. 2. trinn
for suppe og kaker og 3. trinn for aktiviteter. Hege Nydal har
hovedoversikten og kjøper inn det vi trenger.



6 Dugnad, igangsetting

Det blir dugnad i skolehagen søndag i uke 41. 1.trinn har ansvar
her. Dette for å bli kjent med hverandre og med at skolen har en
skolehage.

7 Status utbygging

FAU har sendt inn høringsutspill til den pågående
brukermedvirkningsprosessen.

Anne er FAU sin representant i brukergruppen som har rett til å
bli hørt i forbindelse med utbyggingen. Brukerprosessen går fram
til 20.11.23 og man får lov til å komme med tilbakemeldinger om
løsninger som foreslås for det nye bygget, skolegården og om
hvordan man best kan tilrettelegge underveis i byggeprosessen.

Anne ønsker flere deltakere i utbyggingsgruppen.

8 Valg

Det er behov for 2 nye kandidater til styret. Disse velges for 2 år.
Styret velges på neste møte 24.10.23.

9 Eventuelt


